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Motion till Nacka kommunfullmäktige 

 

Bilda ett kommunalt bostadsbolag – en allmännytta – i Nacka 

Nacka kommun hade ett kommunalt allmännyttigt bostadsbolag, Nackahem, fram till för 20 
år sedan. Då sålde den moderatledda majoriteten bolaget och sprätte iväg pengarna genom att 
sänka skatten.  

Bostadssituationen i Nacka visar behov av ett stort antal hyresbostäder. Under de gångna åren 
har inte många nya hyresbostäder byggts och många av de som funnits har ombildats till 
bostadsrätter. Samtidigt har en stor mängd bostadsrätter byggts och Nacka har kommit att bli 
en än mer segregerad kommun. 

Nu när Nacka bygger stad så kommer det, under åtminstone ett 20-tal år, att byggas väldigt 
mycket bostäder. Om planerna uppfylls och alliansmajoriteten inte slarvar bort möjligheten, 
så kommer många av dem att vara hyresbostäder. Nacka behöver fler nya hyresbostäder och 
det behövs hyresbostäder till rimliga hyror. Det är viktigt att målmedvetet arbeta för att bygga 
bort segregationen i Nacka. Ett kommunalt bostadsbolag skulle vara ett kraftfullt verktyg i att 
kunna uppfylla de behoven. 

Vänsterpartiet har flera gånger i motioner krävt just att ett nytt kommunalt bostadsbolag ska 
bildas. Och varje gång har den moderatledda alliansmajoriteten avslagit det. Men nu när 
Nacka står inför en så stor utmaning att bygga stad på Västra Sicklaön och sammantaget mer 
än 20000 bostäder på ett 15-tal år så är det än mer aktuellt än det varit tidigare. Därför är det 
vår förhoppning att även alliansmajoriteten inser det och äntligen byter fot och tillstyrker vårt 
krav 

att Nacka ska bilda ett kommunalt bostadsbolag som ska förvalta, låta bygga men också 
kunna förvärva hyresbostäder. 
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